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Protokoll nr 1 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2023-04-11 

 
§ 1. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte. Ett speciellt välkomnande till Elin 

Sjöman som deltar på sitt första VU-möte. 

§ 2. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§ 3. Protokolljustering. Protokoll 2023-03-07. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 4. Skrivelser 
Inga skrivelser har inkommit till dagens möte. 
 
Postlistan justerades, godkändes och lades till handlingarna. 
Följande tillägg på postlistan: 
Svenska Varpaförbundets andel i Städa Sverige har ökat i värde. Idag värd 158 000 kr.  
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes. 
 
§ 5. Valberedningen 

Inget nytt.  
 
§ 6. Licenser/Övergångar  
Inga övergångar att hantera.  
Inte kommit in några licenser. 
 
§ 7. Vuxenstödsdiskussion 
VU beslutade att diskussion kring vuxenstöd framskjuts till kommande VU-sammanträde.  
 
§ 8. Diskussion Återstartsstöd 
VU beslutade att Lars Håkansson under kommande VU-sammanträde redovisar vilka kvarstående 
medel som finns kvar för återstartsstöd 2022/2023 samt 2024.   

  
§ 9. Ansökningar återstartsstöd 
Inga nya ansökningar att behandla.  



 

 
 
§ 10. Rapporter 
Ordförande 

• 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

ett Teams-möte, digitalt 

• 24/3. Resdag till Visby. Träff med Patrik Oscarsson och Jan Larsson 

• 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 

• 19/4. Möte med Karl-Erik Nilsson, eventuellt vår nya ordförande i RF/SISU 

• Löpande arbete 
 

Sekreterare 

• 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

ett Teams-möte, digitalt. Skrivit protokoll under mötet 

• 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 
och att jag skrivit protokoll. Skrivit protokoll på båda möten 
 

Kassör 

● 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

ett Teams-möte, digitalt 

● 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 

● Betalat ut återstartsstöd beslutat på kick-off möte den 25 mars. Totalt 117 400 kr 

● Stockholms VK har lagt ner sin verksamhet och betalat in sina återstående medel på 12 196 

kr 

● Skickat ut påminnelse (via kansliet) till de föreningar som inte har betalt årsavgiften. Totalt 

10 st föreningar 

● Balans- och resultaträkning inskickad till dagens sammanträde 

 

Dan Törnlind 

• 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

ett Teams-möte, digitalt 

• 29/3. Möte med arbetsgruppen i hästskovarpa 
Utvecklingsförslag för nyrekrytering: Familjetävlingar inom hästskovarpa, nybörjarklass i 
Distanscupen, eventuellt ett handikappsystem på tävlingar, fotografera tävlingar och 
användas som reklam för idrotten i sociala medier, förbundet ska köpa in hästskovarpor i 
olika storlekar  

• Radio Dalarna har tagit kontakt. Ett möte kommer att vara under första veckan i Maj 
 

Elin Sjöman 

• 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 

• Har ett kommande möte för planering av projektutformning för parasport och Gotländska 
Idrotter samt arbetsbeskrivning  

• 28/3 Möte med kollega på Studiefrämjandet om hur vi på Studiefrämjandet kan stötta 
Gotlands nation i Uppsala så de eventuellt kan gå med i varpaförbundet. Vi tror att de 
behöver stöd från förbundet via kunskap i hur varpa och de gutniska idrotterna utövas. 
 



 
 

Mikael Nilsson 

• 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

ett Teams-möte, digitalt 

• 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 

• 30/3. Årsmöte med RF/SISU Gotland 

• 2/4. Möte om Gutavåg i augusti vid Langska huset  

• 5/4. Arbetat med arbetsbeskrivning Gotländska Idrotter och Parasport samt med 

utvecklingsplanen Gotländsk Idrott och Parasport 

• 12/4. Möte om planen Pärk och Parasport 

 
Varpakonsulenten 
Har gjort: 

• 23/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets styrelsesammanträde. Mötet genomfördes som 

Teams-möte, digitalt 

• 25/3. Deltagit på Svenska Varpaförbundets förbundsmöte samt efterföljande kick-off möte 

• Arkiverat årsberättelser som kommit in 
• Skickat påminnelsefaktura till föreningar 
• Skickat licenslistor till alla föreningar 
• Löpande arbete  

 
§ 11. SM 2023 och framåt 

Inget nytt.  

 
§ 12. Projektstöd och LOK-stöd 

Inget nytt. 

 
§ 13. Idrottsmedel 

Inget nytt. 

 
§ 14. Nabben 2-2023 

Nabben nr 2 har manusstopp den 15 Maj. Kommer i brevlådan runt den 12-15 juni. 

 
§ 15. Förbundsmötet 2023 

Laget runt kring utvärdering av förbundsmöteshelgen.  

 
§ 16. Övriga frågor 

Höstkonferens 2023 

VU beslutade att Jan Larsson undersöker platsmöjligheter för kommande höstkonferens och 

återkommer till kommande VU-sammanträde. Eventuella platser är Halmstad eller Nynäshamn. 

 

Digitalt fakturasystem 

Lars Håkansson kollar med revisorerna om sharepoint-funktionen i Microsoft skulle fungera för 

fakturahantering.  

 



§ 17. Nästa möte  

Nästa VU-möte blir den 16 Maj kl 18.45 

§ 18. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

 
11 april 2023 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


